
Aloite 23 – 2023 - Hyljekujan kuopat 
 
Hei,  
Otin sinuun yhteyttä kujamme kunnosta syyskuun lopulla 
Olen myös vantaan sanomiin laatinut kirjoituksen koskien tien kuntoa, jota ei ole julkaistu. 
 
Vantaan kaupungin sivuilla on pikapalaute mahdollisuus tien kunnosta. Olen laittanut 
kuvien kera kaksi kertaa palautetta, kuopat tiessä jatkavat olemistaan. 
Ihan oikeastiko vantaan kaupungilla ei ole varaa täyttää niitä kuoppia, mutta kiinteistövero 
kyllä kerätään. 
Terv. Tiina Kinnunen sähköposti 13.10.2023 

 
PÄÄTÖSESITYS 
Korson Kyläneuvoston toimitus esittää yleiskokoukselle, että aloitteen 
ydinsisältö lähetetään Vantaan kaupungille palautejärjestelmän kautta 
tiedoksi ja mahdollisia toimenpiteitä varten.  
 
PÄÄTÖS 
Korson Kyläneuvoston yleiskokous päätti 21.11.2023, että aloitteen 
ydinsisältö lähetetään Vantaan kaupungille palautejärjestelmän kautta 
tiedoksi ja mahdollisia toimenpiteitä varten. Hyljekujan lisäksi ongelma on 
sama viereisellä Norppakujalla. Pahimmillaan syöpyneet montut ovat yli 40 
cm syviä ja aiheuttavat turvallisuus- ja loukkaantumisriskin.  
 
 
 


